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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, nemzetiségpolitikáért, 
egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az interpelláció címe: "Kér-e bocsánatot a kormány a pápától, hogy a látogatására hivatkozva 
engedték el K. Endrét?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Bár  egy  korábbi  fideszes  álompár  megkavarta  a  magánéletével  a  korábbi  politikai  napirendet,
továbbra is foglalkoztatja a közvéleményt a fideszes pedofil botrány. Még mindig szeretné tudni a
Demokratikus  Koalíció,  hogy  bocsánatot  kérnek-e  Ferenc  pápától,  amiért  éppen  a  látogatása
idejére,  és ami még nagyobb szégyen,  arra hivatkozva engedték szabadon K. Endrét,  az Orbán
Viktor  által  is  ajánlott  pedofil  iskola  igazgató  helyettesét,  aki  megpróbálta  rávenni  a  pedofil
bűncselekmény  áldozatait,  hogy  vonják  vissza  a  vallomásukat.  A bűncselekményt  azóta  újra
elkövette, és még mindig szabadlábon van.

Kozma atya húsvéti interjúja sem segített a tisztánlátásban, hogy az egyház vállalja a felelősséget.

Azt is mondta Kozma atya, hogy rendben van, hogy állam és az egyház összefonódik. Ez, mondjuk,
teljes ellentétben van Orbán Viktor korábbi szavaival. A liberális Fidesz elnöke azt mondta pártja
1992-es pécsi kongresszusán, hogy „saját magukat teszik tönkre az egyházak, ha egy kormánypárt
halálos  ölelését  választják  és  helytelen,  ha  a  kormánypárt  a  társadalommal  szemben  keres
szövetségeseket az egyházakban.” Szomorúan tapasztaljuk nap mint nap – tette hozzá Orbán -,
hogy nem minden egyházi  vezető  ismerő fel  a  veszélyt,  hogy az  MDF ölelése halálos  lehet  az
egyházakra.  Az  egyházak  ugyanis  csak  akkor  fogják  betölteni  azt  a  pozíciót,  amely  a  modern
társadalomban megilleti őket, ha megőrzik és visszanyerik autonómiájukat. Amennyiben a politikai
élet szereplői közül egyeseket ellenségnek, másokat szövetségesnek minősítenek, maguk is politikai
szereplővé válnak.”

Ezzel nehéz lenne vitatkozni. Más kérdés, hogy Orbán vizet prédikált, és bort ivott. Kozma Atyának



az  a  mondata  pedig,  miszerint  az  egyháznak  nincs  oka  szégyenkezni,  megtesz  mindent  a
gyermekvédelem ügyében, a történtek után teljesen értelmezhetetlen.

Kérdezem tehát Miniszter urat, Ön szerint is mindent megtettek-e a gyermekek védelme érdekében?
Nem kéne a kormánynak és a magyar katolikus egyháznak bocsánatot kérni  a hívektől és nem
hívektől,  akár Ferenc pápa tisztelőitől,  hogy hiába hirdetett  harcot a gyermekek elleni szexuális
bűncselekmények ellen, épp az ő látogatására hivatkozva engedtek szabadon egy bűnelkövetőt?
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